
Jaarverslag waterpolo 2022 
  

Werkgroep 

De huidige waterpolowerkgroep bestaat uit:  

  

Paul Zuiderduin   : voorzitter 

Dana van der Putten   : secretaris 

Hugo Metten    : secretaris 

David de Loor    : jeugdcoördinator 

Anne Vos    : damescoördinator 

Sjoerd de Vries    : herencoördinator 

Emma Smal    : algemeen lid 

 

  

In 2022 heeft Charlotte Speekenbrink haar functie als damescoördinator doorgegeven aan Anne Vos. 

David de Loor is van functie gewisseld, van voorzitter naar jeugdcoördinator. Hierdoor is Paul 

Zuiderduin doorgeschoven naar het voorzitterschap. Hugo Metten is weer teruggekomen om de 

taak van secretaris op zich te nemen samen met Dana van der Putten.  

Ondanks de vele functiewisselingen bleek de werkgroep nog steeds te functioneren en was er geen 

gebrek aan capaciteit. Toch zal in de toekomst gekeken worden of de werkgroep baat bij een 

(jeugd)lid, zodat ook de jeugd vertegenwoordigd is binnen de polocommissie. Elke maand werd 

vergaderd. In de vergaderingen bespraken we lopende zaken en werd vooruit gekeken naar 

activiteiten en evenementen.   

  

Beleid 

Een belangrijk doel voor 2022 bij de dames om twee stabiele teams te creëren waarmee leuke 

wedstrijden gespeeld konden worden. Het is gelukt om twee damesteams te behouden en ook zijn 

er in de tweede helft van 2022 een aantal meisjes vanuit de jeugd doorgestroomd naar de twee 

damesteams. Toch bleek het soms lastig om genoeg dames voor elke wedstrijd bij elkaar te 

verzamelen, dit leidde soms tot wedstrijden met geen of 1 wissels wat af deed aan het spelplezier. 

Het doel voor 2023 is om de twee damesteams te behouden, de jeugd door te laten stromen waar 

kan en meer continuïteit te krijgen in de trainings- en wedstrijdopkomst.  

  

Bij de heren zijn het aantal teams teruggebracht van vijf naar vier teams. Hier was een kleine 

reorganisatie nodig binnen de teams, hierdoor zijn de samenstellingen van de teams ietwat 

veranderd. Door het teruggaan naar vier teams werd beoogd om in elk team voldoende spelers te 

hebben om niet zonder wissels naar een wedstrijd te hoeven. In de eerste helft van het seizoen 

2022/2023 is dit ook goed gelukt. 

  

Kader 

Bij de heren heeft Peter Schoberer het seizoen 2021/2022 afgemaakt als trainer en coach. Daarna is 

een zoektocht gestart naar een nieuwe herentrainer, deze functie is ingevuld door Johan Selles, de 

huidige trainer van de herenselectie en coach van Heren 1. Met veel enthousiasme is aan het 

seizoen gestart. 



  

Bij de dames zwaaide Koos Ruiter af als trainer en coach. Het was een zeer lastige taak om voor de 

damesselectie een goede trainer en coach te vinden. Uiteindelijk hebben Jorrit Bakker en Sjoerd de 

Vries deze taak op zich genomen, met de insteek dat er verder gezocht gaat worden naar een 

trainer-coach. Jorrit en Sjoerd trainen de dames met veel enthousiasme en ook de meisjes die 

doorstromen vanuit de jeugd krijgen veel aandacht in de trainingen waardoor de damesteams echt 

groeiende zijn.  

  

Jeugd 

Seizoen 2021-2022 was door de laatste coronalockdowns helaas nog gebroken. De drie jeugdteams 

die we hadden, <11, <13 en <15 hebben daardoor niet alle geplande wedstrijden kunnen spelen. 

Gelukkig hebben we na de zomer nog wel een deel van de competitie kunnen afmaken, maar een 

volledig seizoen was het nog niet. Het jaar is afgesloten met het Peter Rienstra jeugdtoernooi, het 

jeugdkamp en enkele aspiranten zijn meegeweest naar een toernooi in Bielefeld. Super!  

 

Voor de periode tot de zomer willen we graag Lloyd en Jorrit bedanken voor de training en coaching 

van de aspiranten <15. Rob, Ronnie en Sander willen we graag bedanken voor hun inzet bij <13. Pim 

en Kasper willen we graag bedanken voor de training en coaching van pupillen <11 en Lily en Sofie 

voor de inzet bij de mini’s.  

 

Na de zomer zijn we wederom begonnen met 3 jeugdteams en de mini’s. Dit jaar hebben we een 

<11 en <13 team dat 7-7 speelt en een aspiranten jongens <17. Dit laatste team is in combinatie met 

vijf jongens van ZV Haerlem. De mini’s vallen dit jaar onder begeleiding van Lily en Sofie, pupillen 

<11 onder Kasper en David. De laatste is na de Kerst weer vervangen door Pim. Pupillen <13 worden 

wederom begeleid door Rob, Ronnie en Sander. Tot slot heeft Stefan Woolthuis weer zijn oude team 

van jongens <17 opgepakt. Allen ook weer onnoemelijk veel dank voor jullie inzet dit seizoen. 

 

Qua activiteiten zijn we begin dit seizoen traditiegetrouw naar het Snippentoernooi geweest en 

hebben we eind 2022 voor het eerst in 3 jaar weer een DWT Jeugd Kerstfeest georganiseerd. Beide 

waren een succes. 

 

Resultaten 

In 2022 stond het behalen van resultaten niet boven aan de lijst met doelen van waterpolo. 

Belangrijker was dat we na alle jaren waarin de coronapandemie de bovenhand voerde weer op een 

normale en leuke manier waterpolo konden spelen. Het einde van seizoen 2021/2022 kon redelijk 

goed uitgespeeld worden en seizoen 2022/2023 begon zonder enige beperkingen. Het was duidelijk 

merkbaar dat iedereen weer veel zin had om te beginnen met de trainingen en met de competitie.  

  

Wat nog wel noemenswaardig is, is het doorzetten van de stijging van het aantal jeugdleden in van 

2021 in 2022. Na de stijging die in 2021 al duidelijk was (15 nieuwe jeugdleden die nog steeds actief 

zijn), zijn in 2022 zeven nieuwe jeugdleden lid geworden van de vereniging die nu nog steeds actief 

zijn. Zeker rond de zomer kwamen er veel nieuwe aanmeldingen waardoor de jeugdteams op dit 

moment overvol zitten. Dit belooft veel goeds voor de toekomst, maar er moet wel goed in de gaten 

gehouden worden dat er genoeg kader beschikbaar is voor al deze jeugdleden.  



Er zijn in 2022 wel een aantal oudere leden gestopt, tien mensen in totaal. Ondanks dat deze 

mensen gestopt zijn, is er dus door de jeugdleden een ongeveer even grote groep actieve 

waterpoloërs bij DWT gebleven.  

  

Evenementen en activiteiten 

Het grootste en bekendste evenement kon in 2022 eindelijk weer eens doorgaan: het 

Pinkstertoernooi. Dankzij de super gemotiveerde organisatoren is het toernooi een groot succes 

geworden. De organisatie stond nog een hoop te doen, zo moest de locatie van de tenten verplaatst 

worden en gezorgd worden voor voldoende ventilatie in het clubhuis tijdens het feest. Ze hebben 

hier hard aan gewerkt en dit is allemaal goed gekomen. De samenwerking tussen de organisatie van 

het Pinkstertoernooi en de waterpolocommissie ging niet zo gestroomlijnd als gewenst was. Dit is 

geëvalueerd en we verwachten met het Pinkstertoernooi in 2023 een goede samenwerking en 

taakverdeling.  

  

Ook is het jeugdkamp weer georganiseerd, hier komen niet alleen jeugdleden van waterpolo, maar 

van alle sporttakken van DWT. We zijn met de hele groep naar camping Vogelenzang geweest en 

hebben daar meerdere dagen spelletjes gedaan en gezwommen. Tot slot hebben we eind 2022 het 

jeugd-kerstfeest georganiseerd.  

  

Overig 

Wat de polocommissie betreft kan over het geheel gesproken worden van een succesvol 2022. Het 

ledenaantal is niet merkbaar afgenomen en bij de jeugd zelfs gestegen. We hopen in 2023 weer op 

een goed jaar qua waterpolo en gezelligheid. Via deze weg willen we iedereen die zich heeft ingezet 

voor waterpolo, zij het meerdere keren per week of 1 keer per jaar, heel erg bedanken. Zonder 

ieders inzet is het niet mogelijk om voor zoveel mensen een sportieve en gezellige omgeving in stand 

te houden als hier bij DWT. En in het speciaal dank aan Ronald Stricker, Frank Schoenmaker, Eddy 

Roosen, Marcel Ox en Simon Lagendijk. Zonder onze scheidsrechters kunnen we geen wedstrijden 

spelen.  

 


